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Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló törvény 42 . § (8) bekezdése , alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok
feltenni Dr. Fazekas Sándor földművelésügyi miniszter rhoz :

„A Parlagfű Bejelentő Rendszer (PBR) továbbfejlesztéséről . . . "

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

2013-ban hosszas levelezést folytattunk egy általam javasolt applikáció kapcsán, amely segítségével a
parlagfűvel szennyezett területek fényképpel és GPS koordinátákkal együtt, okostelefonon keresztül
bejelentésre kerülhetnek a megfelel ő hatóságokhoz . Akkor Ön a felvetésemmel kapcsolatban arró l
tájékoztatott, hogy a Vidékfejlesztési Minisztérium megbízásából kifejlesztésre került egy Parlagf ű Bejelentő
Rendszer (PBR), melynek célja a hatósági eljárásban közreműködő szervezetek és a lakosság között i
információáramlás gyorsabbá és pontosabbá tétele . Akkori elmondása szerint a mobiltelefonról tett
bejelentések fogadása és kezelése teszt üzemmódban elérhető, és a rendszer ilyen irányú fejlesztése
folyamatos .

Kérdezem Miniszter Urat :

Hogyan áll a rendszer említett fejlesztése?
Működik-e és ha igen, miként lehet használni azt kvázi applikációként?

Emlékeztetni szeretném Miniszter Urat, hogy 2013-ban már jeleztem Önnek, hogy volt egy cég, amelyi k
pénzt és időt nem sajnálva - társadalmi felel ősségvállalás keretében - kifejlesztett egy hasonló elven működő
rendszert . Ennek kapcsán kérdezem, hogy

Mennyibe került az Önök által preferált rendszer továbbfejlesztése, ha egyáltalán sikerül t
megvalósítani ?

Megtisztelő válaszát megköszönöm !

Budapest, 2015 . szeptember 10 . iL
Dr. Oláh Lajos
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